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Z A P I S N I K  

 

 

sa 26. sjednice Gradskoga vijeća Grada Osijeka održane 25. veljače 2025. u Velikoj vijećnici, 
Županijska 4, s početkom u 10.00 sati.  

 

Predsjednik Tihomir Florijančić otvorio je 26. sjednicu Gradskoga vijeća Grada Osijeka. 
 

Pozdravio je nazočne vijećnike, gradonačelnika, zamjenike gradonačelnika, predstavnike 
upravnih tijela Grada Osijeka, predstavnike trgovačkih društava i ustanova, predstavnike 
nacionalnih manjina, Savjeta mladih, medija, i ostale nazočne. 
 

Predsjednik je konstatirao da su temeljem potvrđivanja nazočnosti vijećnika (elektroničkim 
putem) sjednici nazočna 24 vijećnika od ukupno 31 vijećnika, što je dovoljno za pravovaljano 
odlučivanje.  
  

Nazočni vijećnici:  
1. Babić Marin  
2. Barišić Ivan  
3. Đapić Anto 

4. Florijančić Tihomir 
5. Grubišić Stipe 

6. Jukić Vlado 

7. Jurčević Mate 

8. Kovačević Željko 

9. Kruhonja Katarina 

10. Leko Ćurčić Mira 

11. Marijašević Vjeran 

12. Mihaljević Josip 

13. Mišetić Tomislav 

14. Nalio Zdravko 

15. Opačak Milan 

16. Petrašević Tunjica 

17. Požega Željko 

18. Ricl Jesenka 

19. Sobol Antonio 

20. Stojić Toni 
21. Šerić Drago 

22. Šišljagić Vladimir 
23. Vlahović Mirta 

24. Zima Predrag 

 

Nisu nazočni: Fuderer Levak Željka, Kiš Boris, Kopunović Legetin Petar, Kovač Sonja, Kušec 
Goran i Sarkanjac Svetozar 

 

Ostali nazočni: Ivan Radić, gradonačelnik, Dragan Vulin, zamjenik gradonačelnika, Jasenka 
Crnković, zamjenica gradonačelnika, Karlo Šatvar, pročelnik Upravnog odjela - Ured 

Gradonačelnika, Marija Garić, pročelnica Upravnog odjela - Ured Grad, Nataša Bošnjak, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Sanda 

Pašuld, pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje imovinom i vlasničko-pravne 
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odnose, Romana Kovačević, pročelnica Upravnog odjela za socijalnu zaštitu, umirovljenike i 
zdravstvo, Ivana Lišić Lončarić, službenica za privremeno obavljanje poslova pročelnika 
Upravnog odjela za financije i fondove Europske unije, Anamarija Matić Kardoš, službenica 
za privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, Sanela Mihalj,  

zamjenica pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Sanja Scitovski, službenica za 
privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela komunalno gospodarstvo, promet 
i mjesnu samoupravu, Darijan Rudan, direktor GPP-a d.o.o., Marko Eljuga, predsjednik 

Uprave-direktor društva Vodovod-Osijek d.o.o., Antonio Lozančić, zamjenik direktora 

Vodovod-Osijek d.o.o., Tihomir Pejin, Vodovod-Montaža d.o.o., Igor Pandžić, direktor 

Unikoma d.o.o., Robert Seligman, direktor Športskih objekata d.o.o., Vedran Novokmet, 
direktor Ukopa d.o.o., Krešimir Novoselić, direktor Zavoda za stanovanje d.o.o., Ivana 

Davidović, direktorica Tržnice d.o.o., Igor Medić, direktor BIOS-a d.o.o., Ivan Kos, Zračna 
luka Osijek d.o.o., Žana Gamoš, Regionalna veletržnica d.d., Alen Vukašinović, direktor OS 

Centra d.o.o., Ana Mihaljević, ravnateljica Dječjih vrtića Osijek, Vladimir Ham, intendant 
Hrvatskog narodnog kazališta Osijek, Ivica Lučić, ravnatelj Dječjeg kazalište Branka 
Mihaljevića Osijek,  Ivan Kristijan Majić, ravnatelj Kulturnog centra Osijek, Dubravka Pađen 
Farkaš, ravnateljica Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek, Marin Seleš, ravnatelj Pučkog 
otvorenog učilišta Osijek, Marijana Fumić, Gradske galerije Osijek, Tajana Rogulja, direktorica 

Turističke zajednice grada Osijeka, Goran Ivković, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Osijeka, Ivana Ernješ, pomoćnica pročelnika upravnog tijela - za rad Gradskoga vijeća i 
Gradonačelnika, Nataša Ižaković, viša savjetnica u Odsjeku za rad Gradskog vijeća i 

Gradonačelnika, Sanja Farkaš, Verica Relja, Matko Mance i Marko Budimir, službenici 
gradske uprave. 

 

 

Predsjednik je obavijestio vijećnike da se za govornicu izlazi pod točkom: „Pitanja i prijedlozi 
vijećnika“ kod postavljanja pitanja i prijedloga te kod rasprave o točkama predloženog dnevnog 
reda, samo kod prijave za raspravu ispred Kluba vijećnika, a u svim ostalim raspravama govori 
se na mikrofone iz klupe. 

Vijećnici koji imaju potrebu za uvodnim obrazloženjem po točkama dnevnog reda neka se prije 
otvaranja rasprave po pojedinoj točki dnevnog reda o navedenom izjasne dizanjem ruke. 
  

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOGA REDA 

 

Uz poziv za sjednicu, koji je dostavljen elektroničkim putem dostavljen je prijedlog dnevnog 
reda zajedno s materijalom. 

 

Naknadno je dostavljeno Izvješće sa sjednica radnih tijela Gradskoga vijeća. 
 

Predsjednik je pozvao vijećnike da se prijave (elektronički) ukoliko imaju prijedloge za izmjene 
i dopune predloženog dnevnog reda. 
S obzirom da nije bilo prijedloga za izmjene i dopune dnevnoga reda, predsjednik je stavio na 

glasovanje predloženi dnevni red. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 23  
„za“ i 1 „protiv“  prihvaćen predloženi dnevni red u cjelini. 
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D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 25. sjednice Gradskoga vijeća 

2. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

3. a) Izvješće o izvršenju Plana rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2024.  
 b)  Prijedlog Plana rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2025.  
4. Izvješće o radu radnih tijela Gradskoga vijeća Grada Osijeka za razdoblje od 1. siječnja 

2024. do 31. prosinca 2024.  

5. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Osijeka za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 
2024. 

6. Prijedlog Rješenja o sklapanju Sporazuma o suradnji u programu kontrole komaraca sa 

Osječko-baranjskom županijom i općinama Erdut, Bilje, Darda i Petrijevci 
7. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje grada Osijeka 

za 2025. 

8. a) Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite Grada Osijeka u 2024.  
b) Prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Osijeka za 2025. s 

financijskim učincima za 2025.-2027. 

9. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Grada 

  Osijeka za 2024.  

10. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske 
službe spašavanja, Stanica Osijek za 2024. 

11. Prijedlog Odluke o zajedničkom obavljanju komunalne djelatnosti komunalnog 

  linijskog prijevoza putnika 

12. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Osijeka 

13. Prijedlog Odluke o lokalnim porezima Grada Osijeka 

14. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju proračunske zalihe Proračuna 
Grada Osijeka za 2024. za IV. tromjesečje. 

15. Prijedlog Odluke o iznosu nagrade za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih 
manjina grada Osijeka 

16. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o određivanju održavanja javnih 

  parkirališta za osobna vozila komunalnom djelatnošću 

17. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti 

18. Prijedlog Odluke o preimenovanju ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska 
četvrt Gacka u Ulica 3. gardijske brigade „Kune“ 

19. Prijedlog Odluke o preimenovanju dijela ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa 
i Gradskoj četvrti Donji grad „Ulica kralja Petra Svačića“ u „Ulicu Julija Knifera“ 

20. Prijedlog Rješenja o očitovanju na ponudu o pravu prvokupa nekretnine u Osijeku, na 
adresi: 

a)  Crkvena ulica 115C  

b)  Trg A. Starčevića 12  
c)  Ulica Stjepana Radića 18  
d) Ulica Antuna Kanižlića 20, 20 A.  

 

 

Uslijedio je rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 25. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA 

 

Zapisnik s 25. sjednice Gradskoga vijeća dostavljen je u prilogu poziva za sjednicu. 
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Predsjednik je pozvao vijećnike da se prijave (elektronički) ukoliko imaju primjedbi na 
Zapisnik. Budući da nije bilo primjedbi stavio je na glasovanje Zapisnik sa 25. sjednice 
Gradskoga vijeća. 
Nakon elektronički provedenog glasovanja, konstatirao je da je jednoglasno i to s 24 glasa „za“ 
Zapisnik prihvaćen.  
 

 

TOČKA 2.  PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

Pitanja se postavljaju i prijedlozi iznose u pravilu tijekom jednog sata. 

 

Vijećnik usmeno može postaviti dva pitanja ili iznijeti dva prijedloga ili postaviti jedno pitanje 
i iznijeti jedan prijedlog u vremenu od tri minute.  

 

Odgovori na postavljena pitanja dat će se nakon što svi prijavljeni vijećnici iznesu svoja pitanja 
i prijedloge. 

 

Vijećnik može izraziti nezadovoljstvo odgovorom na postavljano pitanje iznošenjem razloga u 
trajanju od jedne minute.  

Gradonačelnik na iskazano nezadovoljstvo vijećnika odgovorom na postavljeno pitanje, svoj 

odgovor može dopuniti u trajanju do jedne minute. 
 

Dostavljeni su pisani odgovori na pitanja vijećnika: Borisa Kiša, Vjerana Marijaševića, Mirte 
Vlahović i Sonje Kovač koji su postavljeni na 25. sjednici Gradskoga vijeća. 

 

Predsjednik je pozvao vijećnike ako imaju potrebe očitovati se, kako se nitko nije prijavio  
pozvao je vijećnike da se elektronički prijave za postavljanje pitanja. 
 

Vjeran Marijašević, vijećnik, iznosi: „Obratit ću se kao izabrani vijećnik u ime naših 
sugrađana koji nam u zadnjih nekoliko dana postavljaju niz pitanja, ali izdvojili smo dva pa 
ćemo ih i postaviti.  
Jednoj našoj sugrađanki iz Briješća nije jasno zašto je g. Radić cijelo vrijeme šutio o tome da 

će Osijek izgubiti status velikog grada i zašto sada u panici svim silama želi krivnju maknuti sa 
sebe te se pita zašto se njezin gradonačelnik hvali svime što je dobro, a za loše rezultate mu je 
uvijek kriv netko drugi. Zna se inače zbog koga su ljudi odlazili iz Osijeka, Slavonije i Baranje 

sve ovo vrijeme, a egzodus se kontinuirano nastavlja već i tijekom ove treće HDZ-ove Vlade. 

Gospođa pita konkretno, tko je kriv što je Osijek izgubio status velikog grada g. Radić, HDZ 
ili svi zajedno? 

Drugo pitanje je postavio sugrađanin iz Višnjevca, ako je Osijek najveći grad u Hrvatskoj u 
kojem vlada HDZ pita se kako to da u Osijeku onda ne teče med i mlijeko, da se Osječani 
probijaju kroz razrovani grad već godinama, da tramvaji ispadaju iz tračnica, sudaraju se s 

autobusima ili ih nokautiraju bageri, promet i parkirališta su u kolapsu, a sada dolazi i šamar 
demografske realnosti. HDZ nije u Osijeku u ove četiri godine pokazao da mu je Osijek 
najvažniji veliki grad u Hrvatskoj u kojem vlada. Dapače, HDZ i HDZ-ov gradonačelnik Radić 
su dozvoli da Osijek izgubi status velikog grada i sada dolazi pitanje našega sugrađanina, gdje 
je sada ta nova energija koju je g. Radić najavljivao prije četiri godine? Zahvaljujem.“       
 

Drago Šerić, prvi potpredsjednik, iznosi: „Dva pitanja za g. Gradonačelnika, prvo pitanje je 
vezano za javni gradski prijevoz GPP d.o.o. za umirovljenike i osobe starije od 65 godina. 
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Prijedlog koji je dao gradonačelnik za sve umirovljenike u gradu, isto tako i za osobe starije od 
65 godina, a s prebivalištem u gradu Osijeku je sigurno veliki i budući doprinos našim 
sugrađanima u poboljšanju životnog standarda. U ime svih njih se zahvaljujem Gradonačelniku, 
a pitanje je da li će ovaj prijedlog mjera kada krene u provedbu da li će dovesti do eventualnoga 

usporavanja ili ne daj Bože zaustavljanja određenih provedbi i programa kako GPP-a d.o.o. 

tako i grada Osijeka jer ne bi bilo dobro da se na uštrb drugih projekata i izvora to napravi, ali 
u svakom slučaju velika hvala i pohvala za to.  
Drugo pitanje vezano je za izgradnju doma za starije i nemoćne, pitanje je u kojoj je fazi 
realizacija projekta izgradnje doma za starije i nemoćne? Znamo da je bilo nekih poteškoća u 
startu oko projektiranja itd. Gradonačelnik je najavio to da će ići, vrlo bitna investicija, vrlo 

značajna jer ogroman broj ljudi čeka na smještaj i dobivanje smještaja u domu za stare i 
nemoćne pa molim i odgovor na ta dva pitanja. Hvala lijepa.“  
 

Predrag Zima, vijećnik, iznosi: „Pitanje je za Gradonačelnika, a povezano je s prijedlogom. 

Iz Vaših izjava se dalo iščitati dašak optimizma vezano za ovo pitanje, statusa grada. Naravno 
da nismo izgubili status velikog grada to se zna po Zakonu tako da to nije problem, ali to ima 

veze s onim koliko ćemo vijećnika birati u narednim izborima. U nekim Vašim izjavama sam 
vidio, osjetio neku dozu optimizma da bi se eventualno tu moglo nešto mijenjati, to bi naravno 
značilo mijenjanje Zakona o lokalnoj samoupravi. Ako nešto znate o tome bilo bi lijepo da to 
podijelite.  

Prijedlog vezan uz ovo moramo onda mijenjati Statut, Statut sadrži odredbe o broju vijećnika i 
o dogradonačelnicima pa bi bilo dobro onda imati što prije izmjene Statuta. Hvala.“   
 

Antonio Sobol, vijećnik, iznosi: „Pitanje ili kratki uvod je da je Osijek u vijestima prošle 
srijede izgledao kao Beirut ili neko drugo ratište. Znači, požar u Dječjem vrtiću u Jagerovoj  i 
u isto vrijeme nesreća tramvaja koji je visio na električnim vodovima, to je slika kakvu ne 
želimo, želimo sigurno mjesto prije svega za djecu. Da li je grad ozbiljno shvatio ove događaje 
i jesu li provedeni svi inspekcijski nadzori i u drugim objektima kako bi se smanjila mogućnost 
ponavljanja ovakvog događaja? Za Gradonačelnika je pitanje kolika je materijalna šteta nastala 
i koliko je ozlijeđenih? Mediji kažu da imamo jednog ozlijeđenog u vrtiću i sedam u tramvaju.  
To je što se tiče trenutnog stanja.  
Što se tiče nečega što zapravo imamo kroz protekle četiri godine, moje pitanje glasi što je s 
Gradonačelnikovim predizbornim obećanjima, a odnosi se na slijedeće, što je s velikim 

projektom OLT- a iz kojega je krenula Vaša kampanja gradonačelniče, što je s obnovom HNK, 
što je s slavonskim botaničkim vrtom (Predsjednik upozorava vijećnika na broj pitanja), ali 

pitanje je gore što je s predizbornim obećanjima? Sad samo navodim….možemo govoriti onda 
i o subvencioniranju u privatnim domovima za starije osobe i projektu pet tematskim igrališta? 
Bojim se…..“ 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, iznosi: „Nemojte sad, postavili ste šest pitanja, što je s 
domovima….“      
 

Antonio Sobol, vijećnik, iznosi: „Ponovit ću pitanja, prvo pitanje, kolika je materijalna šteta 
nastala po pitanju Dječjeg vrtića i drugo pitanje što je s predizbornim obećanjima koje sam 
kasnije naveo?  Na kraju samo bih istaknuo da se bojim da je Gradonačelnik evo na kraju 
mandata ostao nedorečen što se tiče realizacije svojih predizbornih obećanja.“ 

   

Anto Đapić, vijećnik, iznosi: „Nisam se mislio javiti ali me potaknulo pitanje, ustvari dva koja 
se dotiču posljednjih dana velike rasprave oko toga da li je Osijek izgubio status velikog grada. 

Mislim da je važno g. Gradonačelniče da za govornicom demistificirate rekao bih anti kampanju 
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koja se opet protiv grada Osijeka otvara, a to je da je Osijek izgubio status velikog grada. Osijek 

je i dalje veliki grad i po Zakonu o jedinicama lokalne uprave i samouprave Osijek gubi 

temeljem toga zakona koji po mom mišljenju nije kvalitetan ni dobar, gubi broj vijećnika i 
jednog zamjenika gradonačelnika iz činjenice što je pao ispod 100 tisuća. Važno je za istaknuti 

da se veličina jednog grada ne mjeri samo po tome koliko on ima stanovnika, nego koja je 
njegova istinska i prava vrijednost, a ocjena nekog prvog čovjeka grada, gradonačelnika se ne 
može rekao bih valorizirati po tome kakva je snaga zakona koji se u Hrvatskoj moraju provoditi 

nego po onome što je on činio, što je on radio. Grad Osijek je izgubio 10% stanovništva u 
odnosu na popis pučanstva 2011., aktualni gradonačelnik je stupio na dužnost 2021. Prije njega 
su bile dvije vlasti u kojima je druga koalicija bila, čak tri vlasti, dakle ovo je u stvari prvi put 
da je Vaša politička opcija i došla na vlast u gradu Osijeku pa prema tome pokušati na takav 
način imputirati gradonačelniku kojima ima izvanredne uspjehe da je on nešto odgovoran za 
demografsku strukturu grada Osijeka nije korektna. Mi možemo odgovorno potvrditi da je od 
2021. u Osijeku obustavljen trend iseljavanja jer to pokazuju brojne brojke koje bih volio da 

gradonačelnik istakne, od broja priključaka za struju, za vodu, prikupljanje otpada i da ne 

nabrajam sve druge elemente o tome da je nekoliko tisuća radnika više zaposlenih u gradu 
Osijeku ima 4, 5 tisuća više nego kada se stupilo na vlast i cijeli niz drugih elemenata. Koliko 

je vrtića obnovljeno, napravljeno, puno nove djece ima itd. i zbog toga ako govorimo o tome 

da postoji i lokana odgovornost, da netko iz lokalne strukture odgovara za demografsko stanje 

onda bi prije svega trebali položiti račun oni koji su bili prije vlasti gradonačelnika.  
Zaključujem da bih ga molio da zaista argumentirano elaborira i iznese što se sve radilo u 
posljednje četiri godine po pravcu te demografske obnove, a u najmanju ruku nije korektno da 
netko tko smatra da su dijelovi grada močvara da oni ovdje dijele lekcije o tome kolika je 
odgovornost gradonačelnika grada Osijeka.“           
 

Marin Babić, vijećnik, iznosi: „Pitanje je za Gradonačelnika, a odnosi se na uređenje osječkog 
kupališta Copacabana. Kao što znamo I. etapa uređenja je završila 2023. pa me danas zanima u 
kojoj je fazi II. etapa uređenja, što ona obuhvaća te kada možemo očekivati dovršetak radova? 
Hvala.“  
 

Mate Jurčević, vijećnik, iznosi: „Pitanje je upućeno gradonačelniku Radiću, a vezano je za 
niz investicija u komunalnu infrastrukturu u gradskoj četvrti Retfala. Svjedoci smo velikih 
investicija poput rekonstrukcije Sljemenske, Kapelske i Kolodvorske ulice, gradnji I. gimnazije  

na čemu se iznimno zahvaljujem Županiji, a svjedoci smo i nedavnog otvorenja Ulice Bele 
Bartoka u Osijeku koja je bila zapostavljena od svih prethodnih vlasti te se ovim putem želim 
Gradonačelniku zahvaliti u ime stanovnika te ulice. Ono što me zanima koji su daljnji planovi 
ulaganja u ovu sve traženiju i sve atraktivniju gradsku četvrt za život svih stanovnika? Hvala.“   
 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „Postavit ću g. Gradonačelniku danas dva pitanja. Prvo 
pitanje se odnosi na inicijativu građana iz jednog dijela Juga II koji su svoju zabrinutost i svoj 
problem u vidu građanske inicijative koju je potpisalo 778 građana i to iz Rabske, Lokrumske, 

Paške, dio Srijemske i dijelova Paške, Opatijske, Medulinske, Orebićke, Starigradske i veći dio 
Lošinjske ulice sakupili i predali negdje početkom veljače u Grad. Do sada nisu dobili nikakav 
odgovor od Grada oko te njihove inicijative, pa čak niti potvrdu da je Gradonačelnik to 

zaprimio. Radi se o tome da se građani brinu i htjeli bi da se ospori ili na neki način nađe neko 
alternativno rješenje za zidanje zgrade u tom njihovom dijelu koja ima dopuštenje za zidanje, 

građevinske dozvole papirnate sve u redu od 2007. Gđa Bošnjak mi je dala detaljno 

obrazloženje da je papirnato sve u redu. Radi se da je tada, dozvole su se davale po drugim 
pravilima nego danas, danas bi tamo mogla biti jedna zgrada stambena na dva kata, a investitor 

ima pravo napraviti zgradu od pet katova s devet dolje poslovnih prostora, 110 stanova na koje 



8 

 

sve skupa ide 62 parkirna mjesta. To u onom dijelu grada, išla sam i pogledala, to je sad već 
gužva i nemoguće, a kako će biti kada se to realizira?! Postoje sada tu dva pitanja, nama su kao 

i građanima odgovori da je sve papirnato u redu jer je investitor na vrijeme produživao 
građevinsku dozvolu sad se to malo drugačije zove (nije važno), međutim da nitko nikada nije 
napravio uvid da li se stvarno gradnja započela i kada to odete u inspektorat (Predsjednik 

upozorava vijećnicu na duljinu izlaganja), pitanje je može li Grad učiniti i što će učiniti da 
odgovori na to upozorenje i da pokuša naći neko alternativno rješenje s investitorom, a što bi 
vjerojatno moglo biti ili da Grad prijavi da tamo gradnje zapravo nema?  

Sad ću biti vrlo kratka, drugo pitanje se također odnosi oko prometnog kaosa koji je očito postao 
čak i po život opasan, ne samo po materijalno nego i po život, referiram se na ovo kako je 
tramvaj stradao od bagera…“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Vrijeme je isteklo.“      
 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „…i moje je pitanje slijedeće. Nitko iz Grada, nitko iz 
GPP-a d.o.o. nije do sada kontaktirao ljude koji su lakše, ali ipak bili povrijeđeni u tom 
tramvaju, to je jedno pitanje, ne pitanje nego konstatacija i nada da će to netko ipak napraviti 
jer imaju čak i nekakva prava materijalna oko toga…“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Zahvaljujem, zahvaljujem.“ 

 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „…imam još jedno, a moje pitanje tko je 
odgovoran….samo malo završit ću…“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Ne dozvoljavam sada više, ne možete Vi voditi sjednicu? Rekao sam da 
ste završili. Hvala lijepa.“  
 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „…a pitanje je da li će netko potegnuti…“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Oduzimam Vam riječ sada.“ 

 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „…odgovornosti koji tim odgovornosti jel očito da se 
radi…“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Izričem Vam opomenu jer me ne slušate….“ 

 

Katarina Kruhonja, vijećnica, iznosi: „….koja je po život opasna, tko je zato odgovoran i tko 

će tražiti odgovornost da se provodi gradnja, a da se ne prekida tramvajski prijevoz? Hvala na 

opomeni.“ 

 

Predsjednik, iznosi: „Izričem Vam opomenu jer se svi uvijek drže vremena, opomenuo sam 
Vas na vrijeme, imali ste vremena za postaviti pitanja. Hvala lijepa.“ 

 

Milan Opačak, vijećnik, iznosi: „Mene je potaklo malo pitanje od prijašnjih vijećnika.  
Dolazim kao što znate i dugi niz godina iz prigradskog naselja Josipovac i ne dolazim iz 
močvare, ali su nas prethodne vlasti htjele pretvoriti u močvaru. Što me potaklo kroz ove 
razgovore je bilo što se u ove protekle četiri godine (da se ne bi pretvorili u močvaru) napravilo 
u Josipovcu, a što 20 godina guramo, smo kažnjavani da se ne napravi ništa u našem kvartu. 
Oborinska odvodnja u Sv. Luki, pružni prijelaz u kralja Stjepana Držislava, parking kod škole, 
ulaganje u infrastrukturu sporta, nogostupi cijela Bizovačka, Ribarska, kanalizacija i voda u 
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Ulici Stjepana Brodarića, asfaltiranje Kolodvorske, Dalmatinske, Dravske, Braće Radića, 
Matije Gupca, to je sve uvertira u ono što 20 godina zagovaramo u kružni tok koji smo napokon 
dobili na oduševljenje svih Josipovčana i svih onih koji su tamo imali nezgode dugi niz godina, 

to je nešto što smo godinama… sve vlasti su nas skidale i sada nas se napokon, Gradonačelniče 
na tome Vam zahvaljujem što ste prepoznali nakon dugog niza godina one stvari koje su 
potrebne građanima da bi se građani infrastrukturno imali priliku, a već se vraćaju jer dobivamo 
svaki dan, a pričali smo o tome kako se kuca po Josipovcu da li se prodaje plac, a u jednom 

trenutku kako netko kaže su nas htjeli pretvarati u močvaru. Samim time ono što me zanima i 
što je bila uvertira u sve ovo s obzirom da je Josipovac dobio jedan divan projekat i na kojem 
smo jako zahvalni, čuli smo da ovih dana kreće, a to je biciklistička staza kroz Josipovac. 
Zanima me u kojem roku, kada počinje, vidjeli smo neke ljude da tamo nešto mjere, kada 
možemo očekivati? To je nešto što bi oplemenilo naš Josipovac, to je nešto što ste, a i 
zahvaljujem se svim vijećnicima to prihvatili i to je nešto što je izuzetno dobro za sve nas, a 
prije svega za sigurnost naše djece i za bolju povezanost s gradom. Još jednom hvala na ovome 
svemu i mislim da je ovo dovoljna energija koja će pokrenuti još jači i još bolji grad Osijek.“    
 

Jesenka Ricl, vijećnica, iznosi: „Ponovno ću se danas referirati na moje područje, a to je 
područje kulture. Ono što bih htjela uputiti prema gradonačelniku i našim dogradonačelnicima 
i svima ostalima je inicijativa da se Osječko ljeto kulture (OLJK), zapravo da se vrati na 

postavke, festivalske postavke s jasno definiranim terminom i svečanim otvorenjem kao što je 
to nekoć bilo, a to je na dan, odnosno na blagdan Sv. Petra i Pavla, 29. lipnja zaštitnika grada 
Osijeka kao što sam već rekla bilo i ranijih godina. Ono što mislim da je izuzetno važno za 
OLJK je da ono kao festival dobije svoju direkciju, slično kao i mnogi drugi festivali na 
području Republike Hrvatske što bi zapravo osiguralo   profesionalniju organizaciju, kontinuitet 

i kvalitetu programa jasno i ne znam nisam upućena da li se zapravo provodi određeno mjerenje, 
određene analize koliko jesu u istinu ti programi posjećeni tijekom cijeloga ljeta, da li su 
razvodnjeni, koliku kvalitetu postižemo i kolika će biti prednost ponovnog vraćanja  u 
festivalsku formu, znači Osječkog ljeta kulture. 
Uputila bih jedno pitanje ponovno na zamolbu gđe Njikoš, kćeri Julija Njikoša. Planira se 

zapravo vratiti, odnosno postaviti bista, nova bista koja je izrađena naravno zahvaljujući Gradu 
Osijeku na adekvatnu lokaciju kao i ostalim bistama koje su uklonjene iz Sakuntala parka. Na 

moju žalost ovo je sada već četvrta godina kako nekako upućujem te inicijative s područja 
kulture, mi uvijek moramo dolaziti do odgovara na naša pitanja ne direktno kroz odjele u gradu 
nego kroz dobru volju pojedinih članova i ovdje koji su u principu u vašem vladajućem mandatu 
kroz njihovu dobru volju tako da Vas lijepo molim da li uopće radi Odbor za spomenike i jesu 

li članovi toga odbora postavljeni, sastaju li se, odlučuju li o tome i u istinu možemo li očekivati 
iako sam sada već malo pesimistična do isteka ovoga mandata da se te inicijative realiziraju na 
pozitivan način, a ne da moram uvijek iznova snalaziti se ovdje na govornici i postavljat Vam 

ista pitanja. Hvala najljepša na tome.“         
 

Tomislav Mišetić, vijećnik, iznosi: „Dolazim iz gradske četvrti Retfala i prije svega bih htio 
konstatirati da je Retfala oduvijek bio jedan od poželjnijih kvartova za stanovanje, a mislim da 
se ovim novim infrastrukturnim projektima doista povećava kvaliteta življenja naših sugrađana 
ali s onim s čime smo suočeni je povećani broj automobila što je pokazatelj vjerojatno većeg 
broja stanovnika u gradskoj četvrti ili povećanog standarda naših sugrađana pa mogu obitelji 
kupovati više automobila. Imamo problem s manjkom parkirališnih mjesta. Na Vijencu Dinare 

su izgrađena nova parkirališna mjesta, isto tako u Ulici Bele Bartoka smo dobili novih 
parkirališnih kapaciteta ali mene zanima što će se dalje činiti u našoj gradskoj četvrti, a vezano 
za povećanje parkirališnih mjesta? Hvala lijepa.“   
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Predsjednik je pozvao gradonačelnika da se očituje o postavljenim pitanjima i prijedlozima 
vijećnika. 
 

Ivan Radić, gradonačelnik, iznosi: „Zahvaljujem na dolasku.  
S obzirom da je pitanje vijećnika Ante Đapića i Vjerana Marijaševića bilo zajedno pa ću na to 
na kraju odgovoriti. 

Drugo pitanje je bilo prvog potpredsjednika Vijeća Drage Šerića koji je pitao vezano za 
umirovljenike i mjeru koju smo donijeli jučer. To je velika mjera i drago mi je da je i 
umirovljenici pozdravljaju i Vi kao predstavnik umirovljenika u vladajućoj većini i kao 
potpredsjednik Gradskoga vijeća na kojem smo zajedno radili na brojnim projektima. Naime, 
mjera je slijedeća, da će od 01.05. svi umirovljenici s područja grada Osijeka i sve osobe starije 
od 65 godina imati besplatni javni prijevoz u gradu Osijeku tramvajima i autobusima. Kada 

govorim umirovljenici grada Osijeka, s obzirom da sam dobio par pitanja normalno da pod grad 

Osijek spadaju i naši mjesni odbori i Tenja, Josipovac, Višnjevac i naravno da se to odnosi i na 
te umirovljenike i mi u te mjesne odbore ulažemo veća sredstva, veća nego ikada tako da se 
naravno to odnosi i na njih da ne bi slučajno bilo zabune. Kao što sam rekao jedna velika mjera 
za naše umirovljenike tako da će mjera besplatnog javnog prijevoza za sve umirovljenike s 

područja grada Osijeka i mjesnih odbora grada Osijeka i osobe starije od 65 godina biti na snazi 
od 01.05. pa dokle god sam gradonačelnik mi ćemo tu mjeru provoditi. 
Što se tiče doma za umirovljenike, Dom za umirovljenike je izgrađen 1968., zadnja depadansa 

je izgrađena 1987., prije 38 godina. 38 godina niti jedna gradska vlast, a svi znamo koje su bile 
gradske vlasti u gradu Osijeku nije napravila apsolutno ništa po pitanju povećanja kapaciteta 
doma za umirovljenike, niti jedna. Znači, 38 godina, zadnja depadansa 1987., godina moga 

rođenja. Sada, iako nije obaveza Grada Osijeka jer dom za umirovljenike spada pod Osječko-

baranjsku županiju (OBŽ) mi smo u dogovoru, suradnji i partnerstvu s OBŽ odlučili izgraditi 
dom  za umirovljenike. Osigurali smo sredstva, Grad Osijek će na Drinskoj ulici pored 
sadašnjeg Doma za umirovljenike dati svoju parcelu i o svom trošku će izgraditi dom za 
umirovljenike, a OBŽ će preuzeti odgovornost upravljanjem domom za umirovljenike kao što 
to radi i sada kako se ne bi morala osnivati nova ustanova koja će imati dodatni trošak. Tako da 
pokazujemo jedno partnerstvo s OBŽ i također činimo jednu veliku stvar za sve umirovljenike 
s područja grada Osijeka nakon 38 godina, a svi znamo koji je problem doma za umirovljenike. 
Grad Osijek u partnerstvu s OBŽ kreće u izgradnju doma za umirovljenike. Opet naglašavam 
nakon 38 godina.  

Što se tiče projekta u taj projekt smo krenuli i ranije, raskinut je ugovor s tvrtkom CODE 

ARCHITECT d.o.o. iz Zagreb jer nije ispunjavala svoje obveze, nakon toga je pokrenut 

postupak javne nabave. Na javnoj nabavi je izabrana najpovoljnija ponuda tvrtke iz Vukovara, 

u tijeku je projektiranje 24. ožujka 2025. je rok za izradu glavnog projekta te podnošenje 
zahtjeva za izvođenje građevinske dozvole.  
Dvije mjere za umirovljenike, nakon 2012. umirovljenici prvi puta imaju besplatni javni 

prijevoz od 01.05. na području grada Osijeka dokle god sam ja gradonačelnik i nakon 38 godina 
Grad Osijek kreće u izgradnju doma za umirovljenike tako da hvala na podršci, hvala na pitanju, 

potpori i suradnji g. Šeriću.         
 

Pitanje vijećnika Predraga Zime, zahvaljujem na pitanju. Rekli ste Osijek veliki grad, malo ste 
tu drugačije govorili nego vijećnik Marijašević pa bi Vas profesore molio da podučite vijećnika 
Marijaševića što znači veliki grad jer Vi ste rekli točno, a to su sve gradovi veći od 35 tisuća 
stanovnika, što ste Vi i rekli, Osijek je i dalje veliki grad, no međutim vijećnik Marijašević 
očigledno politizira ili ne zna pa bi Vas profesore molio da Vi profesorski svom vijećniku 
objasnite što znači status velikog grada. Sve ste točno rekli da trebaju ići izmjene Statuta 
ukoliko padamo s brojem vijećnika. Imat ćemo još jedno Gradsko vijeće do raspisivanja izbora 
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tako da na tom Gradskom vijeću ćemo ići i u izmjene Statuta, to je jedan zamjenik manje i četiri 
vijećnika manje u skladu sa zakonom tako da sve što ste rekli dobro ste primijetili i detektirali.   
 

Vijećnik Antonio Sobol je pitao za požar i tramvaj, za ozlijeđene malo ste zlouporabili 
govornicu i postavili više pitanja od dozvoljenog, ali dobro stoga ćete dobiti tako i pisani 
odgovor na dva pitanja. 

 

Vijećnica Katarina Kruhonja, molio bih Vas kao gradonačelnik i vjerujem u ime svih vijećnika 
da se pridržavate vremena. Mislim da Vi koja se pozivate na Zakon što je ok, i da bi trebali 

poštovati pravila i procedure za koje ste glasali jer vrlo često upravo Vi ističete neke stvari oko 
Statuta, Pravilnika i svega ostaloga, a Vi se prvi ne držite. Mi se svi držimo tako da Vas molim 
nitko ovdje nije iznad nikoga, pa Vas molim da se i Vi držite vremena na koje Vas upozorava 
legitimno i legalno izabrani predsjednik Gradskoga vijeća jer pravila su jednaka za sve od mene 
prvog među jednakima pa na dalje, stoga molim Vas da to poštujete, da poštujete vijećnike, da 
poštujete ovaj grad i instituciju Gradskog vijeća.  
Pitali ste za Jug II, koliko znam Vi ste bili i na sastanku s pročelnicom Natašom Bošnjak koja 
me izvijestila i koja mi je rekla da ste bili zadovoljni s odgovorom jer Vam je dala vrlo i sami 

ste rekli vrlo iscrpan odgovor. Sami ste rekli papiri iz 2007., vratit ćemo se na popis 
stanovništva, popis stanovništva je iz 2011. do 2021. Godine 2007. apsolutno nisam imao 
nikakve veze s vođenjem Grada Osijeka, niti sa izdavanjem građevinskih dozvola, niti s ičim 
takvim. Sami ste rekli da je po papirima sve u redu, pročelnica Vam je sve objasnila. Neki dan 
je došla inicijativa, koliko znam usmeno svi koji su zvali im je i odgovoreno, mislim da je 
predsjednik gradske četvrti Igor Pandžić razgovarao s tim ljudima tamo, objasnio im je, mi 

ćemo odgovoriti na inicijativu, ali opet naglašavam, slažem se s Vama i mislim da je gradnja 
koja se zbog svih ovih godina događala, opet naglašavam kad ja nisam bio gradonačelnik 
devastirala grad i po pitanju parkirališnih mjesta i po pitanju krezube gradnje ali opet 

napominjem to apsolutno nema nikakve veze sa mnom kao niti ova zgrada koja je opet 

ponavljam ono što ste Vi rekli, a ja ću ponovit građevinsku dozvolu dobila 2007. Podržavam 
ako ima ikakav način da se to promijeni i prvi sam „za“, ali moramo poštovati zakone, a zašto 
je netko izdao i kako 2007. to se treba pitati one koji su izdavali to. 

S obzirom da ste prošli vrijeme svejedno ću Vam odgovoriti, pitali ste za prometni kaos, tko o 
čemu možemo o prometnom kaosu, kako ćemo, šta ćemo, pa mi svi idemo u naš glavni grad 
Zagreb i svjedočimo da satima, satima ulazimo u grad, izlazimo iz grada i sutra idem ne znam 
ni kada ću krenuti s obzirom da je u Zagrebu apsolutni prometni kaos, ali apsolutni i na žalost 
kao državljanin ove države ne vidim uopće načina kako će ga riješiti. Mi ćemo zastoj u prometu 
rješavati i oni se rješavaju, provode se najveće investicije za narednih 50 godina u gradu 
Osijeku. Uskoro će biti zahvaljujući ovoj vlasti je Europska avenija četverotračna traka i vidimo 
kako promet ide puno brže, kako je protočnije, uskoro će se otvoriti Strosssmayerova ulica, 
vjerujem kroz 10 dana da ćemo otvoriti i križanje Gundulićeve i Dubrovačke ulice, otvara se 
dio Gundulićeve tako da postepeno otvaramo gradilišta, svoje projekte završavamo, a prometni 

kaos ako ćete ga tako nazvati, rekao bih malo veća prometna gužva i zahvaljujem sugrađanima 
na strpljenju će se u gradu riješiti, a kako će se u Zagrebu riješiti ne znam, tako da tko o čemu 
možemo o prometnom kaosu. 
 

Vijećnik Milan Opačak je pitao za investicije u Josipovcu, odnosno za biciklističku stazu. I 
sami ste rekli da ste 20 godina čekali kružni tok na križanju Bizovačke i Osječke ulice, u pet 
mandata, ono što sam izvadio van, u pet mandata na listi glavnih prioriteta mjesnog odbora 

Josipovac je bio taj kružni tok i niti jedna gradska vlast 20 godina tu je vijećnik Kovačević i Vi 
koji ste to i stavljali na listu prioriteta, niti jedna gradska vlast se nije pomakla i tamo je je bilo 

raskrižje, vrlo opasno raskrižje, znači nitko nije imao sluha za građane našeg Josipovca, našeg 
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mjesnog odbora. Mi smo napravili i drago mi je da su reakcije ljudi dobre, vrijednost radova je 

bila 370 tisuća eura. U Josipovac smo ulagali kroz ove 3,5 godine u istinu velika sredstva od 
Dravske, Ivana Mažuranića, Braće Radića, Dalmatinske, Zagorske, Matije Gupca, pružnog 
prijelaza prema nogometnom klubu Radnik Josipovac gdje smo na žalost imali i tragičnih 
slučajeva i sve smo te probleme riješili. Ono što bih svakako istaknuo što smo u Josipovcu i 

obećali prije izbora, a to je bilo da ćemo riješiti veliki problem oborinske odvodnje u župi Sv. 
Luke kada su ljudima plivali podrumi i zajedno sam bio tamo s Vama, obilazili smo te ljude i 

taj problem smo riješili. Obećali smo biciklističku stazu i sami ste pitali koja je situacija s 

biciklističkom stazom u gradu Osijeku ide izgradnja četiri biciklističke staze, velika sredstva su 
povučena kroz ITU sredstva, jedna od njih je kroz Josipovac koja će biti dužine 4,7 kilometara 
biciklističke staze procijenjene vrijednosti 1,9 milijuna eura. Također ono što osim biciklističke 
staze ali nestajemo raditi za Josipovac je u planu što smo napravili je i obnova NK Radnik i 
boćarskog kompleksa i svega onoga što su vijećnici iz Josipovca tražili jer mi slušamo ono što 
nam govore ljudi s terena. Slušamo što nam govore vijeća gradskih četvrti i u suradnji s vijećima 
gradskih četvrti kroz gradske vijećnike sudjelujemo, radimo i gradimo grad što bih rekao. Hvala 
Vam na svim tim inicijativama Vama i vijećniku Kovačeviću.  
 

Vijećnica Jesenka Ricl je dala inicijativu za Osječko ljeto kulture (OLJK), svakako ću razmotriti 
i prenijeti sa ravnateljem Kulturnog centra i organizatorom OLJK-a g. Majićem. 

Pitali ste za odbore za spomenike i sve ostalo, pitanje je na mjestu, tražit ću službeni odgovor i 
onda ćete ga pisano dobiti, ne znam na pamet koliko se puta Odbor za spomenike sastao ali 
kada Vi saznate saznat ću i ja.     
 

Vijećnik Tomislav Mišetić postavio je pitanje vezano za Retfalu. Naime, na Vijencu Dinare 

smo nedavno otvorili 23 parkirališna mjesta, u tijeku su radovi na Vijencu Petrove gore, 

govorimo o 59 parkirališnih mjesta vrijednosti 211 tisuća eura tako da i taj problem tamo 
rješavamo. 
 

Vijećnik Mate Jurčević pričao je o Ulici Bele Bartoka i ulaganju u Retfalu pa možemo povezati. 
Što se tiče Bele Bartoka isto kao i u Josipovcu 2020./2021. zajedno smo obilazili ulicu iz ’60.-
tih godina prošlog stoljeća gdje su ljudima doslovno plivali podrumi, plivale kuće i rekli smo 
tada da ćemo taj problem riješiti. Ljudi su bili poprilično skeptični jer su im svi prije toga 
obećavali da će riješiti taj problem i mi smo taj problem riješili. Drago mi je da smo obišli ulicu 
i drago mi je da su stanari tamo izuzetno sretni. Projekt je vrijedan 1,5 milijuna eura koji smo 

radili zajedno Vodovodom-Osijek d.o.o. i Grad Osijek. Riješen je problem odvodnje, vode, 
napravljena je nova cesta, ulica je postala jednosmjerna tako da mi je drago da smo riješili 
problem koji muči stanovnike Retfale u Ulici Bele Bartoka od ’60.-tih godina prošlog stoljeća. 
Još jedan projekt koji se čekao poput doma za umirovljenike, poput župe Sv. Luke u Josipovcu  
trideset i više godina su se neki čekali. 
 

Vijećnik Marin Babić pitao je za Copacabanu, sami ste rekli I. faza je napravljena 2023. 
Napomenut ću kada sam došao za gradonačelnika grada Osijeka 04.06.2021. da podsjetimo 
vijećnike i građane, dvije godine Copacabana nije radila, dvije godine je bila zatvorena i svi se 

sjećamo tih slika, dvije godine zatvoreno naše kupalište. Prvi potez koji smo napravili i 
zahvaljujem se vijećniku Željku Kovačeviću kao direktoru VGO-a Osijek je bilo da smo 

nasipali dravsku obalu pijeskom i to je izazvalo oduševljenje građana i od tada svake godine 
nasipavamo u suradnji s Hrvatskim vodama na čemu im zahvaljujem. Nakon toga smo krenuli 
u projekt Copacabane gdje smo napravili prvi olimpijski bazen u povijesti grada, riješili smo 
odvodnju da više ne ide u Dravu, strojarnicu, sadržaje i sve ostalo i taj projekt je završen 2023. 
U II. fazi, obećali smo II. fazu Copacabane i napravit ćemo je, imam odlične vijesti po pitanju 
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toga, a to je da je započet postupak javne nabave i da očekujemo poziv u I. kvartalu ove godine. 
Vrijednost radova je procijenjena na 6,9 milijuna eura od čega je 4 milijuna eura bespovratnih 
sredstava iz ITU-a. Imamo odlične vijesti, uskoro će krenuti, nadam se i radovi na Copacabani, 
očekujemo poziv u I. kvartalu, postupak javne nabave je u tijeku. 
 

Odgovor na pitanje vijećnika Vjerana Marijaševića i vijećnika Ante Đapića, za početak odgovor 
vijećniku Vjeranu Marijaševiću. Iako u istinu nisam adresa jer popis stanovništva o kojem 
govorimo je rađen od 2011. do 2021. kada osobno nisam bio apsolutno ništa u gradskoj vlasti, 

niti gradonačelnik, niti vijećnik, pa čak ni oporbeni vijećnik. Iako pitanje ne može meni biti 
upućeno nikako, niti po niti jednom kriteriju, kao Osječanin i kao gradonačelnik onima koji su 
danas zlonamjerno širili tezu poručujem Osijek je veliki grad. Drago mi je da vijećnik prof. 
Predrag Zima iz SDP-a upravo to rekao, a oni koji pokušavaju lešinariti na spačkama, ne 
istinama, ocrnjavanju grada Osijeka, a obnašali su vlast 8 godina za vrijeme kada se radio popis 
im mogu samo reći sram ih bilo. Podsjetiti ću jednu stvar, a to u dva klika googlom kako neki 
kažu može se provjeriti. Svi gradovi veći od 35 tisuća stanovnika koja su prometna središta, 
zdravstvena itd. što se može vidjeti u zakonu su veliki gradovi. Hrvatska ima 16 velikih gradova 
i mislim da možemo biti ponosni na svaki od tih 16 velikih gradova, a moramo raditi, moramo 
zasukati rukave da i dalje nas što više ima status velikoga grada kao što ga ima grad Osijek. 
Grad Osijek ima status velikoga grada, grad Osijek je četvrti grad po veličini u RH i bio je, je i 
bit će veliki grad. Za vrijeme od 2011. do 2021. trebaju odgovarati oni koji su tada vodili grad, 
moja malenkost nije. Ali zato oni koji se nabacaju kamenjem, drvljem i blatom po gradu bi 

mogli odgovarati. S ove govornice postavljam pitanje vijećniku Marijaševiću iz SDP-a zašto je 
Osijek pao u popisu stanovništva od 2011. do 2021.? Ako ne znate Vi posavjetujte se s Vašim 
dogradonačelnicima g. Piližotom ili g. Ambrušom koji su osam godina prije toga bili zamjenici 
gradonačelnika Grada Osijeka, ja nisam bio ništa. Neću biti nekorektan kao Vi i uperit prstom 
u samo jednu političku opciju, mi moramo biti svjesni i sada dolazim do jednog paradoksa da 
ja branim vlast koju sam kritizirao, nevjerojatno nešto, nevjerojatna zamjena teza vrlo, vrlo 

opasna. Od 2011. do 2021. po popisu stanovništva o kojem pričamo grad Osijek nije izgubio 
od velikih gradova, govorimo o 16 velikih gradova najviše, Split je izgubio 15%, Rijeka 14%, 
Osijek je izgubio 10% stanovništva, nismo izgubili najviše. Branim vlast SDP-a i svih onih koji 

su obnašali od 2011. do 2021. Naravno da mi je žao jer volim svoj grad i naravno da mi je žao 
i zato branim ovo i zato vadim ove podatke. Nemojmo dopustiti, imajmo politička slaganja ili 
neslaganja, ali nemojmo dopustiti da nam netko nameće teze o našem gradu, o Slavoniji koje 
nisu istinite, branimo svoje, to je ključ. Tu su branitelji, oni znaju kako je to bilo ’91. braniti 
svoje, branimo svoje ne dajmo na svoje. Nemojmo dopustiti da nam se serviraju stvari koje nisu 

takve. Opet napominjem, Split i Rijeka su u periodu kada nisam bio gradonačelnik izgubili više 
građana nego grad Osijek. Grad Osijek nije izgubio status velikoga grada, grad Osijek je na 
žalost samo pao ispod te nesretne brojke od 100 tisuća stanovnika koja u Zakonu govori da će 
imati 4 vijećnika manje i jednog zamjenika manje. Opet napominjem s obzirom da sve svoje 
stavove i odluke uvijek kažem vrlo jasno i glasno, ponekad i prehrabro s time se ne slažem. 
Mislim da grad veličine Osijeka treba imati vijeće od 31 vijećnika i treba imati dva zamjenika. 
Da grad koji je gospodarsko, kulturno, medicinsko, prometno, sveučilišno središte istoka 
Hrvatske od svoje važnosti treba imati dva zamjenika i vijeće od 31 vijećnika. Volio bih da su 
i druga stranke složne oko toga, da postignemo konsenzus oko borbe za svoj grad unatoč tome 
što su upravo te stranke tih godina vladale gradom Osijekom.  
Preuzet ću odgovornost za svoj mandat, on traje 3,5 godine, uskoro su izbori i ljudi će ocijeniti 
što je na izborima. Svatko treba preuzeti odgovornost za svoj period, a ja ću reći o nekim 
brojkama što je vijećnik Đapić pitao vezanih za moj mandat. Moj mandat kaže slijedeće, u 
gradu Osijeku 4.121 osoba zaposlena više u odnosu na 2021. kada sam došao za 
gradonačelnika. Sami ste spomenuli pa ću reći konkretne brojke, broj pučanstava u Unikomu 
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d.o.o. 2021. je bio 47.173, a 2025. taj je broj 48.712 i tu skok. Broj priključaka na vodoopskrbnu 
mrežu 2021. u Vodovod-Osijek d.o.o. je iznosi 31.169, a 2025. iznosi 31.816, i tu skok. Iz 2023. 

imamo podatke doseljenih i odseljenih po Državnom zavodu za statistiku 383 više doseljene 
nego odseljene i tu skok. Za svoj mandat ću vrlo rado odgovarati, za tuđe mandate trebaju 
odgovarati oni koji su tada vodili, a ne trebamo nikoga kamenovati nego trebamo raditi na tome 

da činimo Osijek još uspješnijim i još prosperitetnijim  i pozivam sve da dođu u Osijek i da 
vide kako je Osijek lijep grad, ali prije svega velik grad.  

Vijećnik Vjeran Marijašević je također rekao da u Osijeku teče med i mlijeko, bageri, promet, 
odgovornost direktora GPP-a d.o.o. vezano za na žalost nesreću s bagerom s tramvajem nema 
apsolutno nikakve. Izašla je građevinska inspekcija na teren, svi ćete sve znati. Opet ću 
napomenuti da se i tu plasirala neistinita teza kada smo kod prometa i GPP-a d.o.o. naime radovi 

izvedeni u Županijskoj upravo ovdje ispred su neki držali tiskovne konferencije pa su mene 
prozivali zbog tih radova, a ja ne znam nikada da je jedan gradonačelnik zatražio od izvođača 
radova da ponovi loše izvedene radove o svom trošku, da li je u Osijeku ikada zatražio, ja jesam.                                                
Napravljeni su radovi ispočetka iako je izvođač izabran i rađen je cijeli projekt za vrijeme bivše 
gradske vlasti koja sada opet mene napada za njihove propuste. Napravljen je projekt loše, 
ispravili smo ga, izvođač je napravio o svom trošku, možda prvi puta u povijesti grada Osijeka. 
Kad smo kod toga zašto se popisa stanovništva vijećnik Marijašević je pitao o statusu velikog 
grada što sam odgovorio i vezano zašto se mladi iseljavaju opet ponavljam govorimo o d2011. 
do 2021. kada nisam bio gradonačelnik, a kažu često da se mladi iseljavaju zbog razno-raznih 

kriterija, a jedan je i uhljebljivanje, a to bi nam možda Vi mogli također malo više toga reći.  
 

Zahvaljujem na pozornosti.“ 

 

Vijećnici Antonio Sobol, Vjeran Marijašević, Predrag Zima  i Katarina Kruhonja očitovali su 
se o dobivenim odgovorima. 

 

 

TOČKA 3. A) IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA RADA GRADSKOGA VIJEĆA  
GRADA OSIJEKA ZA 2024.  

  B)  PLAN RADA GRADSKOGA VIJEĆA GRADA OSIJEKA ZA 2025.  
 

 

A)  IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA RADA GRADSKOGA VIJEĆA GRADA 
OSIJEKA ZA 2024.  

 

Predsjednik Gradskoga vijeća podnio je Izvješće o izvršenju plana rada Gradskoga vijeća gdje 
je istaknuo da je u 2024. održano 5 sjednica.  
Od Planom predviđenih tema na Vijeću 16 tema nije razmatrano te je dano kratko obrazloženje 
nadležnih upravnih odjela zašto navedene teme nisu razmatrane. 
Izvješće obuhvaća podatke o postavljenim pitanjima i prijedlozima vijećnika za  razdoblje od 
1. siječnja 2024. do 31. prosinca 2024. Uz navedeno izvješće priložena je tablica s detaljnim 
informacijama o postavljenim pitanjima i prijedlozima, pisanim odgovorima i očitovanjima te 
sudjelovanju u raspravi svakog vijećnika pojedinačno i nazočnosti vijećnika na sjednicama 
Gradskoga vijeća, za gore navedeno razdoblje. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Izvješću o izvršenju Plana rada 
Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2024.  
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Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o izvršenju Plana rada Gradskoga 
vijeća Grada Osijeka za 2024. prihvaćeno većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 21 “za” i 
1 “protiv” te je Gradsko vijeće donijelo  

 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o izvršenju 

Plana rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2024. 
 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Plana rada Gradskoga vijeća Grada 
Osijeka za 2024. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 024-01/25-01/2 

URBROJ: 2158-1-01-25-6 

 

 

B)      PLAN RADA GRADSKOGA VIJEĆA GRADA OSIJEKA ZA 2025. 
 

Gradonačelnik je utvrdio Prijedlog Plana rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2025. te isti 
dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka na razmatranje i donošenje. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u  kojoj je sudjelovala vijećnica Katarina Kruhonja u ime Kluba 
Političke platforme MOŽEMO! 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Plana rada Gradskoga 
vijeća Grada Osijeka za 2025.   
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Plan rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka 
za 2025. prihvaćeno većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 20 “za” i 1 “protiv” te je Gradsko 
vijeće donijelo  

 

PLAN RADA 

 

GRADSKOGA VIJEĆA GRADA OSIJEKA ZA 2025. 
 

(Plana rada Gradskoga vijeća Grada Osijeka za 2025. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 

KLASA: 024-01/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-7 

 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O RADU RADNIH TIJELA GRADSKOGA VIJEĆA GRADA 
OSIJEKA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 2024. DO 31. PROSINCA 
2024.  

 

Gradonačelnik je razmotrio i podržao navedeno Izvješće te isto uputio Gradskome vijeću Grada 
Osijeka na razmatranje i prihvaćanje. 
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Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Izvješću o radu radnih tijela 
Gradskoga vijeća Grada Osijeka za razdoblje od 1. siječnja 2024. do 31. prosinca 2024.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o radu radnih tijela Gradskoga vijeća 
Grada Osijeka za razdoblje od 1. siječnja 2024. do 31. prosinca 2024. prihvaćeno većinom 
glasova nazočnih vijećnika i to s 21 “za” i 1 “suzdržanim” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o radu radnih tijela  
Gradskoga vijeća Grada Osijeka za razdoblje  

od 1. siječnja 2024. do 31. prosinca 2024. 
 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o radu radnih tijela Gradskoga vijeća Grada Osijeka 
za razdoblje od 1. siječnja 2024. do 31. prosinca 2024. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 

KLASA: 024-01/25-02/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-19 

 

 

TOČKA 5. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA OSIJEKA ZA 
RAZDOBLJE OD 1. SRPNJA DO 31. PROSINCA 2024. 

 

Gradonačelnik je podnio Gradskome vijeću na razmatranje i prihvaćanje navedeno Izvješće. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u  kojoj je sudjelovala vijećnica Katarina Kruhonja u ime Kluba 
Političke platforme MOŽEMO! 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Izvješću o radu Gradonačelnika 
Grada Osijeka za razdoblje od 1. srpnja 2024. do 31. prosinca 2024. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o radu Gradonačelnika Grada 
Osijeka za razdoblje od 1. srpnja 2024. do 31. prosinca 2024. prihvaćeno većinom glasova 
nazočnih vijećnika i to s 17 “za”, 4 “protiv” i 1 “suzdržan” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o radu Gradonačelnika 

za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. 
 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje od 1. srpnja do 
31. prosinca 2024. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 024-02/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-5 

 

 



17 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG RJEŠENJA O SKLAPANJU SPORAZUMA O SURADNJI U 
PROGRAMU KONTROLE KOMARACA SA OSJEČKO-
BARANJSKOM ŽUPANIJOM I OPĆINAMA ERDUT, BILJE, DARDA I 
PETRIJEVCI 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrali su navedeni 
prijedlog i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja o sklapanju 
Sporazuma o suradnji u programu kontrole komaraca sa Osječko-baranjskom županijom i 
općinama Erdut, Bilje, Darda i Petrijevci. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o sklapanju Sporazuma o suradnji 
u programu kontrole komaraca sa Osječko-baranjskom županijom i općinama Erdut, Bilje, 
Darda i Petrijevci donijeto jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E  
 

o sklapanju Sporazuma o suradnji u programu kontrole komaraca sa  
Osječko-baranjskom županijom i općinama Erdut, Bilje, Darda i Petrijevci 

 

(Rješenje o sklapanju Sporazuma o suradnji u programu kontrole komaraca sa Osječko-
baranjskom županijom i općinama Erdut, Bilje, Darda i Petrijevci prilaže se ovom zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 543-01/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-12 

 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD  
POŽARA ZA PODRUČJE GRADA OSIJEKA ZA 2025. 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za komunalno-

stambeno gospodarstvo i promet razmatrali su navedeni Prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje grada Osijeka za 2025.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Provedbeni Plan unapređenja zaštite od 
požara za područje grada Osijeka za 2025. donijet jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko 
vijeće donijelo  
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PROVEDBENI PLAN  

 

unapređenja zaštite od požara za područje grada Osijeka za 2025. 
 

(Provedbeni Plan unapređenja zaštite od požara za područje grada Osijeka za 2025. prilaže se 
ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 245-01/25-02/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-7 

 

 

TOČKA 8. A) PRIJEDLOG ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
GRADA OSIJEKA U 2024.  

 B)  PRIJEDLOG PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
GRADA OSIJEKA ZA 2025. S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA 2025.-
2027. 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedene prijedloge pod podtočkama a) i b) te iste dostavio 
Gradskome vijeću na razmatranje i usvajanje, odnosno donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedene prijedloge pod podtočkama  a) i b) i 
nije imao primjedbi. 

Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za komunalno-stambeno gospodarstvo i promet 

razmatrali su navedeni prijedlog pod podtočkom b) i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o prijedlogu za 
zajedničkom raspravom o navedenoj točki dnevnog reda, a glasovat će se o svakom prijedlogu 
posebno. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je prijedlog za zajedničkom raspravom 
prihvaćen jednoglasno i to s 22 glasa „za“. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

 

A) PRIJEDLOG ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA 
OSIJEKA U 2024.  

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Analize 

stanja sustava civilne zaštite Grada Osijeka u 2024.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da Analiza stanja sustava civilne zaštite 
Grada Osijeka u 2024. donijeta jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće 
donijelo  

 

Analizu stanja sustava civilne zaštite 

Grada Osijeka u 2024. 

 

(Analiza stanja sustava civilne zaštite Grada Osijeka u 2024. prilaže se ovom zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
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KLASA: 240-01/24-04/4 

URBROJ: 2158-1-01-25-7 

 

 

B) PRIJEDLOG PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA 
OSIJEKA ZA 2025. S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA 2025.-2027. 

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Plana 

razvoja sustava civilne zaštite Grada Osijeka za 2025. s financijskim učincima za 2025.-2027.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Plan razvoja sustava civilne zaštite Grada 
Osijeka za 2025. s financijskim učincima za 2025.-2027. donijet jednoglasno i to s 22 glasa 

“za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Plan razvoja sustava civilne zaštite Grada Osijeka za 2025.  

s financijskim učincima za 2025.-2027. 

 

(Plan razvoja sustava civilne zaštite Grada Osijeka za 2025. s financijskim učincima za 2025.-
2027. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 240-01/24-04/5 

URBROJ: 2158-1-01-25-9 

 

 

TOČKA 9. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU 
PRIRODNIH NEPOGODA ZA PODRUČJE GRADA OSIJEKA ZA 2024.  

 

Gradonačelnik je podnio Gradskome vijeću Grada Osijeka na razmatranje i prihvaćanje 
navedeno izvješće. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Izvješću o izvršenju Plana 
djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Grada Osijeka za 2024.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u 
području prirodnih nepogoda za područje Grada Osijeka za 2024. prihvaćeno jednoglasno i to 
s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u  
području prirodnih nepogoda za područje Grada Osijeka za 2024. 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda za područje Grada Osijeka za 2024. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 

 

KLASA: 320-01/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-7 
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TOČKA 10. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA 
OBAVLJANJE DJELATNOSTI HRVATSKE GORSKE SLUŽBE 
SPAŠAVANJA, STANICA OSIJEK ZA 2024. 

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto uputio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao  primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Izvješću o izvršenju Programa 
javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanica Osijek za 
2024.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba 
za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanica Osijek za 2024. 
prihvaćeno jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo   
 

 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za obavljanje 
djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanica Osijek za 2024. 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za obavljanje 
djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanica Osijek za 2024. prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 240-01/25-04/4 

URBROJ: 2158-1-01-25-8 

 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O ZAJEDNIČKOM OBAVLJANJU 
KOMUNALNE DJELATNOSTI KOMUNALNOG LINIJSKOG 

PRIJEVOZA PUTNIKA 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za komunalno-

stambeno gospodarstvo i promet razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o  zajedničkom 
obavljanju komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o zajedničkom obavljanju komunalne 
djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika donijeta jednoglasno i to s 22 glasa “za” te 
je Gradsko vijeće donijelo  
 



21 

 

O D L U K U 

 

o  zajedničkom obavljanju komunalne djelatnosti  

komunalnog linijskog prijevoza putnika 

 

(Odluka o  zajedničkom obavljanju komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza 
putnika prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 363-02/25-02/3 

URBROJ: 2158-1-01-25-8 

 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI PAUŠALNOG POREZA PO 
KREVETU NA PODRUČJU GRADA OSIJEKA 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrali su navedeni 

prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovala vijećnica Katarina Kruhonja, a 
obrazloženje je dala službenica za privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela 
za financije i fondove Europske unije Ivana Lišić Lončarić. 

 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
  

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o visini 

paušalnog poreza po krevetu na području grada Osijeka. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu 

na području grada Osijeka donijeta  jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće 
donijelo  

O D L U K U 

 

o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Osijeka 

 

(Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Osijeka prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 415-01/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-9 

  

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG ODLUKE O LOKALNIM POREZIMA GRADA OSIJEKA 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrali su navedeni 

prijedlog i nisu imali primjedbi. 
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Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovala vijećnica Katarina Kruhonja, a 

obrazloženje je dala Ivana Lišić Lončarić. 

 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
  

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o lokalnim 

porezima Grada Osijeka. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o lokalnim porezima Grada Osijeka 

donijeta većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 21 „za“ i 1 „suzdržanim“ te je Gradsko vijeće 
donijelo  

 

O D L U K U 

 

o lokalnim porezima Grada Osijeka 

 

(Odluka o lokalnim porezima Grada Osijeka prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 

 

KLASA: 415-01/25-01/2 

URBROJ: 2158-1-01-25-7 

 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
KORIŠTENJU PRORAČUNSKE  ZALIHE PRORAČUNA GRADA 
OSIJEKA ZA 2024. ZA IV. TROMJESEČJE 

 

Gradonačelnik podnosi navedeno Izvješće te je isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao  primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 
Izvješća o korištenju proračunske zalihe Proračuna Grada Osijeka za 2024. za IV. tromjesečje. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Zaključak povodom razmatranja Izvješća o 
korištenju proračunske zalihe Proračuna Grada Osijeka za 2024. za IV. tromjesečje donijet 
jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o korištenju proračunske zalihe  
Proračuna Grada Osijeka za 2024. za IV. tromjesečje 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o korištenju proračunske zalihe Proračuna Grada 
Osijeka za 2024. za IV. tromjesečje prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 400-08/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-10 
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TOČKA 15. PRIJEDLOG ODLUKE O IZNOSU NAGRADE ZA RAD ČLANOVIMA 
VIJEĆA I PREDSTAVNICIMA NACIONALNIH MANJINA GRADA 
OSIJEKA 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za ljudska prava 

i prava nacionalnih manjina razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o  iznosu 

nagrada za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina grada Osijeka. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o  iznosu nagrada za rad članovima 
vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina grada Osijeka donijeta jednoglasno i to s 21 glasom 

“za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

O D L U K U 

 

o  iznosu nagrada za rad članovima vijeća i predstavnicima  
nacionalnih manjina grada Osijeka 

 

(Odluka o  iznosu nagrada za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina grada 
Osijeka prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 024-03/25-01/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-9 
 

 

Predsjednik u 11.35 sati određuje stanku u trajanju od 20 minuta. 

Nastavak sjednice u 12.00 sati. 
 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O 

ODREĐIVANJU ODRŽAVANJA JAVNIH PARKIRALIŠTA ZA 
OSOBNA VOZILA KOMUNALNOM DJELATNOŠĆU 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za komunalno-

stambeno gospodarstvo i promet razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 
  

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o stavljanju 

izvan snage Odluke o određivanju održavanja javnih parkirališta za osobna vozila komunalnom 
djelatnošću. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o 

određivanju održavanja javnih parkirališta za osobna vozila komunalnom djelatnošću donijeta  
većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 18 “za” i 3 “suzdržana” te je Gradsko vijeće donijelo  
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O D L U K U 

 

o  stavljanju izvan snage Odluke o određivanju održavanja  
javnih parkirališta za osobna vozila komunalnom djelatnošću 

 

(Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o određivanju održavanja javnih parkirališta za osobna 
vozila komunalnom djelatnošću prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 363-02/25-02/1 

URBROJ: 2158-1-01-25-5 

 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 

OBAVLJANJU KOMUNALNIH DJELATNOSTI 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za komunalno-

stambeno gospodarstvo i promet razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Uvodno obrazloženje dala je službenica za privremeno obavljanje poslova pročelnika 
Upravnog odjela komunalno gospodarstvo, promet i mjesnu samoupravu Sanja Scitovski. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovala vijećnica Katarina Kruhonja u ime Kluba 
Političke platforme MOŽEMO!, a obrazloženje je dao zamjenik gradonačelnika Dragan Vulin. 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o izmjeni i 

dopuni Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o 

obavljanju komunalnih djelatnosti donijeta većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 18 “za” i 
3 “suzdržana” te je Gradsko vijeće donijelo 

 

O D L U K U 

 

o izmjeni i dopuni Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti 

 

(Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 363-02/25-02/2 

URBROJ: 2158-1-01-25-5 
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TOČKA 18. PRIJEDLOG ODLUKE O PREIMENOVANJU ULICE U NASELJU 

OSIJEK, GRADSKOJ ČETVRTI INDUSTRIJSKA ČETVRT GACKA U 
ULICA 3. GARDIJSKE BRIGADE „KUNE“ 

 

Odbor za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova utvrdio je Prijedlog Odluke o 

preimenovanju ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska četvrt Gacka u Ulica 3. 
gardijske brigade „Kune“. 

 

Prijedlog Odbora dostavljen je svim vijećnicima. 
 

Gradonačelnik se očitovao o navedenom prijedlogu i isti podržao.  
 

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrali su navedeni 

prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivan Radić. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Anto Đapić u ime Kluba vijećnika 
NL Anto Đapić, ANU. 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o 

preimenovanju ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska četvrt Gacka u Ulica 3. 
gardijske brigade „Kune“. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o preimenovanju ulice u naselju 

Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska četvrt Gacka u Ulica 3. gardijske brigade „Kune“ donijeta 

jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo   
 

O D L U K U 

 

o preimenovanju ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska četvrt  
Gacka u Ulica 3. gardijske brigade „Kune“ 

 

(Odluka o preimenovanju ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Industrijska četvrt Gacka u 
Ulica 3. gardijske brigade „Kune“ prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 014-01/24-01/1  

URBROJ: 2158-1-01-25-28 

 

 

TOČKA 19. PRIJEDLOG ODLUKE O PREIMENOVANJU DIJELA ULICE U 

NASELJU OSIJEK, GRADSKOJ ČETVRTI TVRĐA I GRADSKOJ 
ČETVRTI DONJI GRAD „ULICA KRALJA PETRA SVAČIĆA“ U 
„ULICU JULIJA KNIFERA“ 

  

Odbor za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova utvrdio je Prijedlog Odluke o 

preimenovanju dijela ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa i Gradskoj četvrti Donji 
grad „Ulica kralja Petra Svačića“ u „Ulicu Julija Knifera“. 
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Prijedlog Odbora dostavljen je svim vijećnicima. 
 

Gradonačelnik se očitovao o navedenom prijedlogu i isti podržao.  
 

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za statutarno-pravna pitanja razmatrali su navedeni 

prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predstavnik Odbora, a ujedno i predsjednik Odbora Tihomir Florijančić dao je uvodno 
obrazloženje. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o 

preimenovanju dijela ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa i Gradskoj četvrti Donji 
grad „Ulica kralja Petra Svačića“ u „Ulicu Julija Knifera“. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o preimenovanju dijela ulice u 

naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa i Gradskoj četvrti Donji grad „Ulica kralja Petra Svačića“ 
u „Ulicu Julija Knifera“ donijeta jednoglasno i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo   

 

O D L U K U 

 

o preimenovanju dijela ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa i  
Gradskoj četvrti Donji grad „Ulica kralja Petra Svačića“ u „Ulicu Julija Knifera“ 

 

(Odluka o preimenovanju dijela ulice u naselju Osijek, Gradskoj četvrti Tvrđa i Gradskoj četvrti 
Donji grad „Ulica kralja Petra Svačića“ u „Ulicu Julija Knifera“ prilaže se ovom zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 014-01/24-01/2 

URBROJ: 2158-1-01-25-23 

 

 

TOČKA 20. PRIJEDLOG RJEŠENJA O OČITOVANJU NA PONUDU O PRAVU 
PRVOKUPA NEKRETNINE U OSIJEKU, NA ADRESI: 
A) CRKVENA ULICA 115C  
B) TRG ANTE STARČEVIĆA 12  
C) ULICA STJEPANA RADIĆA 18  
D) ULICA ANTUNA KANIŽLIĆA 20, 20 A 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedene prijedloge te iste dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za urbanizam, 
graditeljstvo i zaštitu okoliša razmatrali su navedene prijedloge i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o prijedlogu za 
zajedničkom raspravom o navedenoj točki dnevnog reda, a glasovat će se o svakom prijedlogu 

posebno. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je prijedlog za zajedničkom raspravom 
prihvaćen jednoglasno i to s 22 glasa „za“. 
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Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

A) PRIJEDLOG RJEŠENJA O OČITOVANJU NA PONUDU O PRAVU PRVOKUPA 
NEKRETNINE U OSIJEKU, NA ADRESI CRKVENA ULICA 115C  

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja 
o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Crkvena ulica 115 C.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o očitovanju na ponudu prava 
prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Crkvena ulica 115 C donijeto jednoglasno i to s 22 
glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
  

R J E Š E N J E 

 

o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine  
u Osijeku, na adresi Crkvena ulica 115 C 

 

(Rješenje o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Crkvena ulica 
115 C prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 370-01/25-01/10 

URBROJ: 2158-1-01-25-6 

 

B) PRIJEDLOG RJEŠENJA O OČITOVANJU NA PONUDU O PRAVU PRVOKUPA 
NEKRETNINE U OSIJEKU, NA ADRESI TRG ANTE STARČEVIĆA 12  

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja 
o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Trg Ante Starčevića 12.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o očitovanju na ponudu prava 
prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Trg Ante Starčevića 12 donijeto jednoglasno i to s 22 
glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E 

 

o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine  
u Osijeku, na adresi Trg Ante Starčevića 12 

 

(Rješenje o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Trg A. 
Starčevića 12 prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 014-01/24-01/2 

URBROJ: 2158-1-01-25-23 

 

C) PRIJEDLOG RJEŠENJA O OČITOVANJU NA PONUDU O PRAVU PRVOKUPA 
NEKRETNINE U OSIJEKU, NA ADRESI ULICA STJEPANA RADIĆA 18 

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja 
o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica Stjepana Radića 
18.  
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Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o očitovanju na ponudu prava 
prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica Stjepana Radića 18 donijeto  jednoglasno i to s 
22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E 

 

o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine  
u Osijeku, na adresi Ulica Stjepana Radića 18 

 

(Rješenje o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica 
Stjepana Radića 18 prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 370-01/25-01/6 

URBROJ: 2158-1-01-25-6 

 

D) PRIJEDLOG RJEŠENJA O OČITOVANJU NA PONUDU O PRAVU PRVOKUPA 
NEKRETNINE U OSIJEKU, NA ADRESI ULICA ANTUNA KANIŽLIĆA 20, 20 A 

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja 
o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica Antuna Kanižlića 
20, 20 A.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je da je Rješenje o očitovanju na ponudu prava 
prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica Antuna Kanižlića 20, 20 A donijeto jednoglasno 
i to s 22 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E 

 

o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine  
u Osijeku, na adresi Ulica Antuna Kanižlića 20, 20 A 

 

(Rješenje o očitovanju na ponudu prava prvokupa nekretnine u Osijeku, na adresi Ulica Antuna 
Kanižlića 20, 20 A prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

KLASA: 370-01/25-01/12 

URBROJ: 2158-1-01-25-6 

 

 

 

 

Predsjednik je zaključio 26. sjednicu Gradskoga vijeća Grada Osijeka u 12.40 sati. 

 

 

 
 

 PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

UPRAVNOG ODJELA - URED GRADA   GRADSKOGA VIJEĆA 

 

  Marija Garić, v. r.    Tihomir Florijančić, v. r. 

 


	Nazočni vijećnici:
	D N E V N I   R E D


